
Motioner: 
• Warde kom in med en motion gällande  

o Förslag: Byta termostater inomhus i alla lägenheter/parhus. 

o Förslag till beslut: Föreningen anlitar firma som byter samtliga termostater. 

o Styrelsens Yrkande: Varje bostadsrättsinnehavare ansvarar själv för byte av denna, 

detta gäller för både värme och vatten, styrelsen kommer förhandla fram ett 

fördelaktigt pris för Brf Medlemmarna. Som kan utnyttjas när behov uppstår. 

Propositioner: 
• Styrelsen har arbetat fram ett förslag till dörrarna i flerfamiljshusen för att öka säkerheten och 

tryggheten. Det kommer att komma upp 9st informations och bokningstavlor dels för att 

kunna göra bokningar till tvättstugan, dels för framtida bokningsbara utrymmen. Richard 

kommer att presentera detta mera och visa hur det kommer se ut. Samt även kostnad för 

detta.  

Önskemål/Klagomål: 
1. Vi i styrelsen har även fått in en del punkter som bostadsinnehavare anser vara motioner men 

som vi bedömer vara önskemål. 

a. För att en motion skall vara en motion så ska vårat dokument som finns på hemsidan 

under motioner, användas annars kommer vi inte acceptera detta som en motion 

utan endast som önskemål/klagomål. Då kommer vi i styrelsen avgöra om det ska tas 

upp eller endast bli beslutat internt. Värt att veta är att en motion inte kan lämnas 

anonymt eller utan att ha en väl utarbetad plan för hur detta förslag skall utföras. 

Styrelsen tar därefter beslut om det är något som kommer att tas upp för röstning 

eller ej. 

2. Önskemål från boenden. 

a. Kan dörrar låsas 19:00 i stället för 21:00? Detta kan ordnas med kod istället, detta då 

det kan komma leveranser fram till 22:00 och hos vissa så är detta redan i dag ett 

hinder. 

b. Mattor innanför entrén under sommartid är detta ett krav? Ja för att minska ner på 

nedsmutsning i entréerna. 

c. Stänga för mot Uppsala vägen gärna med grind på Nyponsidan. Bör komma in som 

motion.  

d. Trafikskylt för återvändsgata då stora lastbilar kör in och tror vägen fortsätter. Ska vi 

nog kunna sätta upp. Stålhfreds. 

3. Klagomål: 

a. Gällande parkering i området så gäller förbud mot parkering i området, det är endast 

för i och utlastning detta i enlighet med Brf Hagtornets ordningsregler.  

b. Rasta hundarna i området är inte tillåtet och detta även det i enlighet med Brf 

Hagtornets ordningsregler. 

4. Övrigt.  

a. Kommunens mark vid busshållplatsen Nypon. Richard Larsson har klagat till 

kommunen. 

b. Skymd sikt vid Nyponsidan. Detta kommer att justeras inom den närmaste tiden. 

c. Kommunen bör få info om fler fartgupp Pilsbo vägen ev. Uppsala vägen.  



5. Garagen problem med öppna och stängas. Det kommer hänskjutas till nästkommande 

årsmöte, proposition kommer in från Styrelsen. 

a. Kjellander Bygg har kommit med uppgifter om hur man måste göra för att rädda 

garagen. 

i. Demontering Portar 

ii. Räta upp garaget med hjälp av domkrafter växla av portsidan med stämp 

iii. Kryssa gavlar, montera stålslag på långsidan invändigt 

iv. Gräva ut runt alla portstolpar 

v. Gjuta nya plintar på en sula 

vi. Fastsättning av stolparna på nya plintarna 

vii. Återfyllning och asfaltering 

viii. Återmontering av gamla portar om detta är möjligt. 

ix. Kostnad för 5 stommar 202 191 kr 

x. Omkostnader 25 473 kr 

b. Stämman diskuterade även om: 

i. Vissa portar kanske kan räddas med att bara smörjas. 

ii. Kanske justera portarnas lameller. 

iii. Eventuellt ta bort garageportarna och göra carport.  

6. Stålhfreds bör man kanske byta ut om de inte håller måttet.  

7. Mötet avslutat. 20:00 


